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ÅRET  SOM  GÅTT 
             
Ett helt år har snart gått till ända. Julen närmar sig med stormsteg. Åren går fort nu för 
tiden. Sommaren känns inte riktigt avslutad. Rosorna blommade fortfarande i trädgårdarna i 
början av november. Vad det som händer med naturen och vad har egentligen hänt i 
föreningen under det här året? 
Det har varit ett händelserikt år. Den nya inriktning som SPF Seniorerna har tagit, har också 
inneburit ett större krav på de lokala föreningarna. Det förväntas att vi ska gå in i det nya 
med full kraft, vilket också ställer krav på ett större engagemang bland medlemmar och 
förtroendevalda. 
Detta skall nu inte ses som någonting negativt, utan snarare en möjlighet till utveckling för 
föreningen. Kanske kan den nya inriktningen också locka nya medlemmar, som känner att de 
har mer kvar att ge och skulle vilja ta sig an någonting inom friskvård eller cirkelverksamhet. 
Många har ett rikt arbetsliv bakom sig och mycket kunskap att förmedla. Borta är den tid då 
pensionärsförening handlade om ”dragspel och tårta”. 
Årets årsmöte, ett av de längre, visade prov på vad som kanske väntar oss i framtiden. Vi 
skulle ta beslut om nya stadgar. Vi skulle ta beslut om namnändring. Vi var ju nöjda med 
vårt SPF Romele, men förbundet ville annorlunda. Vi fick i alla fall behålla Romele.  Årsmötet 
förlängdes också av, att vi detta år hade 3 förslag till ordförandeposten, vilket innebar sluten 
votering. 
 

 
 
Som tidigare år har det funnits ett stort utbud av aktiviteter. Några fanns med i 
programbladet och andra har dykt upp under ”resans gång”. Nya idéer och förslag har 
presenterats på våra månadsträffar. Det har varit teaterbesök och konsertbesök.  
 



 
 
Vi har gjort resor. Bland annat en flerdagarsresa till ett Stockholm, som inte visade sig från 
sin bästa sida, men ändå blev mycket lyckad. 
 

 
 

Tulpanerna på Gavnö slott lockade en busslast med intresserade. 
 

 
 
 
 



 
En tur med flotten på Höje å och besök på Habo Gård, var inte någon längre resa, men väl 
så uppskattad ändå. Den som dessutom tyckte sig höra göken fick full valuta för pengarna. 

 
 

 
 

Under hösten gjordes en tripp till Malmö, med ett guidat besök på det nya 
komplexet, Malmö Live.  

 

 
 
 
 
 



 
 

Samtidigt besöktes också Malmö Valskvarn. 
 

 
 
 

Så har vi som vanligt haft våra månadsträffar. Underhållningen har varierat mellan 
musik och föreläsningar. Ingen framträder numera utan att få ersättning, vilket 
innebär att vi fått anpassa utbudet efter vår kassa. Ibland är det riktigt bra och 
ibland blir det mindre bra. Det avgör dagsformen, både på dem som underhåller 
och på oss själva.  
Nu ser vi fram emot ett nytt år. Nya utmaningar. Nya upplevelser tillsammans. Det 
gäller att göra det bästa av tillvaron. Det gäller att ta tillvara varje dag och leva i 
nuet. Livet är här och nu. 
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